
Fra: Jan Andersen <jhander@broadpark.no> 
Sendt: 22. mai 2014 10:54 
Til: Nils Marton Aadland 
Kopi: Postmottak Meland 
Emne: Re: breiband 
 
Den 10.04.2014 10:52, skrev Nils Marton Aadland: 
> Hei! 
> 
> Takk for innspelet. Dette er noko vi arbeider med, og håpar å kunne løyse. BKK har lagt fiber i nokre 
deler av kommunen, men det er heilt rett at vi har for dårleg breibandsdekning  fleire stader, mellom 
anna i ditt område. Vi vil følgje opp denne saka og gjere det vi kan for å betre situasjonen. 
> 
> Mvh 
> Nils Marton Aadland 
> 
> -----Opprinnelig melding----- 
> Fra: Jan Andersen [mailto:jhander@broadpark.no] 
> Sendt: 7. april 2014 17:17 
> Til: Nils Marton Aadland 
> Emne: breiband 
> 
> Hei. 
> Sjå til Radøy! 
> Vi er mange her ute på Tveit som har jobba lenge for å få breiband, men utan å lukkast. 
> Har vert i dialong med BKK fleire gonger, men dei har lite positivt å komma med. 
> Her ute går det jo ein ledning ut til gamle Vestbygd barnehage, og det var under oppføringen av denne 
at vi freista å kunna knyta oss på. 
> Eg var sjølv rundt på høyring med liste. Frå Tveit vegkrtil barnehagen og 95% av husstandane var 
positive og ville gjerne at det kom fiber til bygda. 
> 
> No fekk vi litt optimisme igjen, når me kunne lesa i avisa at Radøy skulle få fiber. 
> 
> Så no rettar vi oss til deg som ordførar og håpar du kan få til det samme her på Holsnøy. 
> Å ha breiband i dag er et "møst" for å kunna utnytta den digitale kvardagen, så vi håpar du tar denne 
utfordringa med det til dei rette innstansar og jobbar for dette for dine innbyggare. 
> 
> Dette er berre eit lite brev fra oss på Tveit. 
> Her på Holsnøy er mange bygder som oss og eg trur alle har samme ønske som oss. 
> 
> 
> mvh 
> Berith Andersen 
> Vestbygdvegen 286 
Hei igjen. 
Ser av avisa NH, at de no skal søka Post- og teletilsynet  om penger til meir utbygging av fibernette. 
Les og at kommunen sin prioriterings liste er Rossland - Vikebø, Fløksand og Dalemarka. 
Av tidligare korrspondanse er eg då ikkje enig med den lista. 
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Eg må minna om at vi her på Tveit har allerde ein fiberkabel som går gjennom dalen vår men som ingen 
får bruka. 
Det må no vera mest hensiktsmessig og bygga vidare på denne, før ein startar på nytt arbeid. 
Eg og mange med meg her på Tveit ber derfor innstendig at Tveit blir ein av dei bygdene som kjem med 
på denne lista. 
Det vil visa at Kommuneledelsen og administrasjonen og tenker for folk i grissgrente strøk og ikkje berre 
tettbygde strøk. 
Kommunen er jo for alle innbyggarane og ikkje berre pressgruppene. 
 
Venter i spenning. 
 
mvh 
Berith Andersen 


	> Fra: Jan Andersen [mailto:jhander@broadpark.no]

